Dear Colleagues

Possible EFEA ‘symposium’ at BELMAS annual
conference 2011: July 8th, 9th 10th Cambridgeshire

The Training of Education Professionals in Europe

This year the BELMAS conference will be near Cambridge (UK). Full details are on the website: http://www.kc-jones.co.uk/rsm/6/event-page/226/1/
I would like to organise a European symposium that could perhaps be badged as relating to EFEA (at least in part).  The theme that I propose is The Training of Education Professionals in Europe. Education professionals includes teachers, headteachers, higher education academics, teaching assistants, etc. – anyone working in the context of education. I am particularly interested in recent policy initiatives, and am looking for papers that analyse, rather than simply present information. Such analyses may be based on empirical research, or they may be policy analyses that draw upon your experience and knowledge of the system within which you work.

I am currently in France as visiting professor at the Ecole Normale Superieure at Lyon. French colleagues here are very interested in presenting a paper at the BELMAS conference on new initiatives for training French headteachers. I myself intend to propose a paper on the implications for training teachers in England of new measures announced in the recently published White Paper. If any of you are interested in joining us by proposing a paper on the theme of training and development in your own national context, I would be delighted to receive your proposal of 250 words.

We need to move quickly on this, colleagues. The original deadline for submission of papers was this week, but this has now been extended and the BELMAS conference chair, Colin Russell, is keen to receive proposals for papers from European /EFEA colleagues which he will timetable to share a session. This will technically be 3 or 4 papers with a common theme, but it will be, to all intents and purposes, a symposium. He has agreed to extend the submissions deadline by another few days to allow European colleagues to respond.

Please respond to me by 10th February with your proposal.

I look forward to hearing from you.

Best wishes,

Linda Evans

l.evans@leeds.ac.uk
Chers Collègues

Possible EFEA «colloque» annuel au BELMAS


Conférence : 8, 9 et janvier 2011.  Cambridgeshire


La formation des professionnels de l'éducation en Europe


Cette année, la conférence de BELMAS sera près de Cambridge (Royaume-Uni). Tous les détails sont sur le site: http://www.kc-jones.co.uk/rsm/6/event-page/226/1/

Je voudrais organiser un colloque européen qui pourrait porter, au moins en partie, sur les objectifs de l’EFEA. Le thème que je propose est la Formation des professionnels de l'éducation en Europe. Les « professionnels de l'éducation » comprennent les enseignants, les chefs d'établissement, les universitaires d'enseignement supérieur, les assistants pédagogiques, etc…, toute personne travaillant dans le cadre de l'éducation. Je suis particulièrement intéressée par les récentes initiatives politiques et je suis à la recherche de documents d’analyse plutôt que de documents d’informations. Ces analyses peuvent être fondées sur des recherches empiriques ou bien sur des analyses de politiques. Je fais appel à votre expérience et à votre connaissance du système dans lequel vous travaillez.
Je suis actuellement en France, comme professeur invité à l'École Normale Supérieure de Lyon. Les collègues français sont très intéressés par la présentation d’une communication lors de la conférence BELMAS sur de nouvelles initiatives pour la formation des chefs d'établissement français. Mon intention est de proposer un document sur les implications pour la formation des enseignants en Angleterre des nouvelles mesures annoncées dans le récent Livre blanc. Si quelqu'un d'entre vous est intéressé à nous joindre en nous proposant un document sur la formation et son développement dans votre propre contexte national, je serais ravi de recevoir votre proposition de 250 mots.
 
Chers amis, nous devons agir rapidement. La date limite finale pour la présentation des documents a été cette semaine. Mais le président de la conférence BELMAS, Colin Russell, est prêt à recevoir des propositions de communications de collègues européens de l’EFEA et partager, ainsi, une session. Ce sera, techniquement, 3 ou 4 communications sur un thème commun, mais ce sera, à toutes fins utiles, un colloque. Il a accepté de prolonger le délai d’envoi des communications pour quelques jours pour permettre aux collègues européens de réagir. 

S'il vous plaît, répondez-moi avant le 10 Février à votre proposition. 

J'ai hâte de vous entendre.
 
Meilleurs vœux, 

Linda Evans 

l.evans@leeds.ac.uk
